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Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wtoclawek

Interpelacja

Sktadam interpelacjg w sprawie modernizacji dr6g na terenie miasta Woclawek.

W imieniu mieszkaric6w osiedla Zazamcze pragne zapyta( czy w roku 20'1.6

zostan4 zmodemizowane ( polo2enie dywairika asfaltowego ) ulice takie jak:

Energetyk6w od ulicy Wienieckiej do Mechanik6w, ul. Zdrojowa oraz ul. Chemik6w

( od ul. Wienieckiej do Hutniczei).

W razie negatywnej informacji pragng zapyta( w imieniu mieszkaric6w

Woc-tawka i osiedla Zazarrcze o kryteria jakimi kieruje sig Pan Prezydent

i urzgdnicy Utzgdu Miasta w klasyfikowaniu dr6g do remontu i dlaczego w/w drogS

od wielu lat s4 pomijane w dzialaniach remontowych naszej gminy.


